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Zapytanie 

w sprawie: organizacji ruchu w rejonie CH Manufaktura 

 

W związku z  interwencją mieszkańca zwracam z prośbą o informację czy możliwe byłoby 
wprowadzenie zmian w organizacji ruchu w rejonie CH Manufaktura w sposób , który wedle 
mieszkańca usprawniłby przemieszczanie się pojazdów w tym rejonie.? 

Oto proponowany przez mieszkańca zakres zmian: 

a. Ul. Piwna na odc. Lutomierska - Drewnowska jest dwukierunkowa, podobnie ul. Żytnia. Czy jest 
możliwe wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na ul. Piwnej w relacji Lutomierska - Drewnowska 
oraz ruchu jednokierunkowego na ul. Żytniej w relacji Drewnowska - Lutomierska? Taka zmiana 
spowoduje, że ul. Piwna przyjmie dwa razy więcej aut jadących do CH. 
b. Ul. Piwna przy Drewnowskiej obsługuje głownie ruch z północy na zachód i każdy samochód 
skręcający na wschód tamuje ruch. Czy możliwe jest zatem ustawienie tam znaku B-21? Auta 
skręcające w lewo, skorzystają wtedy z ul. Żytniej. 
c. Na ul. Karskiego przy Drewnowskiej środek jezdni jest wyłączony z ruchu. Czy możliwe jest w tym 
miejscu utworzenie dodatkowego pasa ruchu do skrętu w prawo, ponieważ wschodni wlot ul. 
Drewnowskiej posiada już dwa pasy ruchu i wskazana zmiana zwiększyłaby przepustowość 
skrzyżowania? 
d. Ul. Karskiego przy Drewnowskiej korkuje się przede wszystkim na lewym pasie ruchu. Część aut 
jedzie w kierunku zachodnim ale inne zawracają i jadą w stronę ul. Ogrodowej. Czy możliwe jest 
wykorzystanie wygrodzonej wolnej powierzchni na środku jezdni i wytyczenie tam pasa do skrętu w 
lewo (ewentualnie także do skrętu w prawo zgodnie z pkt 3), natomiast obecny pas do skrętu w lewo 
przeznaczony byłby wyłączenie do zawracania?   
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